
Aged Tawny Port 
(10 years)

GRAPE VARIETY: 100% VINIFICATION/AGEING: As it matures in cask, Tawny Port gradually loses the deep red 'ruby' colour of youth and takes on the seductive amber hue known as 'tawny'. At the same time the wine becomes progressively smoother and mellower, its aromas gaining in richness and complexity.Ten years of wood ageing has given this wine its characteristic tawny colour and its elegant and complex nose full of rich 'fruit cake' flavours, delicate nuttiness and hints of spice and fine oak.TASTING: Fonseca 10 Year Old Tawny is russet in colour with brilliant crimson highlights and a fragrant, ripe-fruit bouquet. Its smooth, silky texture and subtle oak nuances are balanced by a fresh acidity and tannic "grip" that culminate in a long, elegant, plumy finish.

CÉPAGE : 100% VINIFICATION/ÉLEVAGE : Au fur et à mesure qu'il vieillit en fût, le Porto Tawny perd progressivement la couleur rouge profond " rubis " de sa jeunesse et prend la séduisante teinte ambrée connue sous le nom de " tawny ". Dix ans de vieillissement dans le bois ont donné à ce vin sa couleur fauve caractéristique et son nez élégant et complexe, plein de riches saveurs de "gâteau aux fruits", de noisettes délicates et de notes d'épices et de chêne fin.DÉGUSTATION : Le Fonseca 10 Year Old Tawny est de couleur rousse avec des reflets cramoisis brillants et un bouquet parfumé de fruits mûrs. Sa texture douce et soyeuse et ses subtiles nuances de chêne sont équilibrées par une acidité fraîche et une " prise " tannique qui culminent dans une longue et élégante finale prune.


